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Abstract (en)
[origin: WO8000556A1] Tank for liquid or flowing materials comprising a flexible pocket (16) containing the material, surrounded by a rigid envelope.
The pocket is connected in a sealed way at its outer portion to a pouring device (2) at the vicinity of an opening arranged in the envelope and the
connection area (17) surrounds the pouring conduit of the pouring device, characterized in that the flexible pocket seals by means of a plane surface
the pouring conduit at the inner portion of the pouring device and the sealed connection between the pokket and the pouring device is provided
closed to the periphery of the pouring conduit.

Abstract (fr)
Reservoir pour matieres liquides ou fluentes comprenant une poche (16) flexible contenant la matiere, entouree d'une enveloppe rigide. La poche
est liee d'une maniere etanche a sa partie exterieure a un dispositif de deversement (2) a proximite d'une ouverture disposee dans l'enveloppe
et la zone de liaison (17) entoure le conduit de deversement du dispositif de deversement, caracterise en ce que la poche flexible obture par une
surface plane le conduit de deversement a la partie interieure du dispositif de deversement et la liaison etanche entre la poche et le dispositif de
deversement est prevue proche de la peripherie du conduit de deversement.
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